
 
 

 

AKADEMICKÝ SENÁT FSpS MU 

 

Zápis ze zasedání konaného dne 20. února 2015 od 8,30 hod v místnosti A33/227. 

Přítomni: 

o PhDr. Jan Cacek, Ph.D. 
o Mgr. Michal Kumstát, Ph.D.  
o Mgr. Milena Strachová, Ph.D. 
o Mgr. Lenka Svobodová, Ph.D.  
o PaedDr. Věra Večeřová 
o PhDr. Martin Bugala 
o Mgr. Ivan Struhár 
o Mgr. Tomáš Vencúrik   

Omluveni:  

o PaedDr. Petr Starec, Ph.D. 

 

Program jednání: 

1. Projednání materiálů: Vyhodnocení plnění DZ a jeho aktualizace za rok 2014, Aktualizace 

dlouhodobého záměru FSpS na rok 2015. 

2. Projednání návrhu děkana na jmenování Doc. M. Vanderky, Ph.D. členem vědecké rady FSpS 

MU.  

3. Různé  
 

Průběh jednání  

Předseda senátu dal hlasovat o programu zasedání. Program byl jednohlasně odsouhlasen.  

  
1. Projednání materiálů: Vyhodnocení plnění DZ a jeho aktualizace za rok 2014, Aktualizace 

dlouhodobého záměru FSpS na rok 2015   
Předseda senátu Cacek představil dokumenty - Vyhodnocení plnění DZ FSpS za rok 2014 a Aktualizaci DZ 
FSpS na rok 2015. 
V diskuzi dr. Kumstát vznesl dotaz, týkající se dokumentu Aktualizace dlouhodobého záměru FSpS na rok 
2015 – Oblast B, Cíl B1, bod 4. Aktivní spolupráce při přípravě podmínek pro vznik doktorských škol na 
MU.  Dr. Bugala podal vysvětlení – jedná o sjednocení doktorských studijních programů na celé MU. Je 
snaha o sestavení společného základního modulu výuky DSP pro všechny fakulty + oborových předmětů, 
specifických pro jednotlivé fakulty. 



 

 

Bylo zahájeno hlasování.   

Průběh hlasování 

Ve veřejném hlasování Akademický senát odsouhlasil předložený dokument Aktualizace 
dlouhodobého záměru FSpS na rok 2015. 

8 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

  

2. Projednání návrhu děkana na jmenování Doc. M. Vanderky, Ph.D. členem vědecké rady           
FSpS MU.  
Předseda senátu představil návrh děkana FSpS doc. Nykodýma, na schválení nového člena 
Vědecké rady FSpS doc. Mgr. Mariána Vanderky, PhD., děkana Fakulty telesnej výchovy a športu 
v Bratislavě.  Návrh byl doložen životopisem doc. Vanderky, se kterým se senátoři seznámili. 
Prof. M. Holienka ,PhD. ukončil členství ve Vědecké radě FSpS na vlastní žádost. 
 
Bylo zahájeno hlasování. 
Průběh hlasování 

Ve veřejném hlasování Akademický senát odsouhlasil návrh na přijetí doc. Mgr. Mariána 
Vanderky, PhD. do Vědecké rady FspS. 

8 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

 
 

3. Různé 
3.1. Předseda senátu Cacek dostal podnět od studentů FSpS, týkající se podpisů rektora MU na 

diplomech absolventů. AS FSpS žádá o projednání na Akademickém senátu MU.   
 

  
 
 

Zapsala: Kateřina Novotná                                             Schválil: PhDr. Jan Cacek, Ph.D. 

 
 
 
  


